
UCHWAŁA NR XLII/542/2022 
RADY MIEJSKIEJ  W SUWAŁKACH 

z dnia 23 lutego 2022 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi Marianny Haliny M. z dnia 13 stycznia 2022 r. na działalność 
Prezydenta Miasta Suwałk 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 
z 2021 r. poz. 1372 i 1834) oraz art. 229 pkt 3 ust. 2 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks 
postępowania administracyjnego  (Dz. U. z 2021 r. poz. 735, 1491 i 2052) oraz § 66a Statutu Miasta 
Suwałk (Dz. Urz.Woj. Podl z 2017 r. poz. 2373, z 2018 r. poz. 3870 i 5358)  Rada Miejska 
w Suwałkach uchwala, co następuje: 

§ 1. 1. Uznaje się skargę Marianny Haliny M. na działalność Prezydenta Miasta Suwałk za 
bezzasadną. 

2. Uzasadnienie stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach do powiadomienia 
Skarżącej o sposobie załatwienia skargi. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

         

   

Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Suwałkach 

 
 

Zdzisław Przełomiec 
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UZASADNIENIE 

do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Marianny Haliny M.                                     
z dnia 13 stycznia 2022 r. na działalność Prezydenta Miasta Suwałk. 

W dniu 17 stycznia 2022 r. do Biura Rady Miejskiej w Suwałkach wpłynęła skarga na 
Prezydenta Miasta Suwałk w sprawie niewykonania chodnika, skrzynki na zasuwie wodociągowej, 
braku oświetlenia na sięgaczu ulicy Władysława Łokietka, pomiędzy posesją o nr 66A i nr 68C 
oraz wzdłuż posesji nr 66A, pomimo wykonania ulicy Władysława Łokietka (od zachodniej strony 
ul. Mieszka I) w 2016 r. W opinii skarżącej, Prezydent Miasta Suwałk działa na szkodę interesu 
publicznego i prywatnego, gdyż wskazany odcinek ulicy Władysława Łokietka jest przeznaczony 
do użytku publicznego, a poprzez niewykonanie wskazanej infrastruktury znacząco obniżył wartość 
posesji nr 66A.  

Zgodnie z zakresem spraw poszczególnych komisji Rady Miejskiej w Suwałkach, który 
określa Statut Miasta Suwałk, Przewodniczący Rady Miejskiej w dniu 18 stycznia 2022 r. 
skierował przedmiotową skargę do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w celu dokonania jej 
merytorycznej oceny i wypracowania projektu stanowiska niezbędnego do podjęcia przez organ 
stanowiący rozstrzygnięcia w formie uchwały.  

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Prezydenta Miasta Suwałk o zajęcie 
stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji dokonała analizy zgromadzonego materiału,  
w tym stanowiska Prezydenta w przedmiotowym zakresie. W wyniku podjętych czynności Komisja 
ustaliła, iż w 2016 został wykonany ciąg pieszo-jezdny jak też oświetlenie na wskazanym przez 
skarżącą odcinku. Brak wydzielonego chodnika wzdłuż posesji 66A wynika z faktu, iż projektant 
przyjął bardziej optymalne rozwiązanie w postaci ciągu pieszo- jezdnego, który służy jako dojazd 
tylko do jednej posesji.  

W odniesieniu do zarzutu dotyczącego braku skrzynki wodociągowej na zasuwie sieci 
wodno-kanalizacyjnej ustalono, iż skrzynka została zdemontowana przez Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Sp. z o.o., które jest właścicielem sieci, ze względu na 
powstałe znaczne zaległości finansowe właściciela nieruchomości i brak ich uregulowania, a także 
w celu zabezpieczenia przed nieuprawnionym poborem wody bez stosownej umowy. Po opłaceniu 
zaległości, właściciel posesji wymówił umowę na dostawę wody. Do dnia dzisiejszego właściciel 
posesji przy ulicy Władysława Łokietka 66A nie złożył wniosku na dostawę wody i odprowadzenie 
ścieków. Skrzynka może być zamontowana po podpisaniu umowy.  Zarzut skarżącej o obniżeniu 
wartości nieruchomości w wyniku niewykonania infrastruktury w świetle powyższych faktów 
wydaje się być bezzasadny. 

Jednocześnie należy także zauważyć, iż budowa nawierzchni dróg osiedlowych  
w Suwałkach odbywa się w oparciu o harmonogram ujęty w Programie Budowy Nawierzchni Ulic 
Lokalnych na lata 2020-2023, z perspektywą po roku 2023. Niemniej jego aktualizacja następuję 
każdego roku w formie uchwały budżetowej, w której ujęte są zadania inwestycyjne przyjęte do 
realizacji w danym roku budżetowym. Umożliwia to samorządowi optymalizację procesu 
planowania i realizacji inwestycji drogowych.  

Uwzględniając powyższe ustalenia, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zarekomendowała 
Radzie Miejskiej w Suwałkach uznanie skargi Marianny Haliny M. na Prezydenta Miasta Suwałk 
za bezzasadną przedkładając stosowny projekt uchwały. 
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